
   15. august 2018 

I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til Naa-

lakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

1. Er der planer om at ansætte en jagtbetjent i Tasiilaq og dens bygder? 

2. Bliver der holdt øje med om der bliver fanget narhvaler og isbjørne som er under 

kvotering hvor kvoten er fanget? 

3. Nu hvor der er kvotering i Tasiilaq og dens bygder, hvorfor er der ikke ansat en 

jagtbetjent endnu?  

(Medlem af Inatsisartut, Emanuel Nûko, Partii Naleraq)  

 

Begrundelse:  

I forhold til at der er begrænsninger for de store fangstdyr som er narhvaler og isbjørne, mangler vi i 

Tasiilaq og dens bygder en jagtbetjent. Her ankommer joller og motorbåde fra deres fangststeder midt 

om natten uden tilsyn for om de har fanget de fangstdyr som er under kvotering for eksempel 

narhvaler og isbjørne. Næsten alle motorbåde der har været afsted på fangst langt væk herfra 

ankommer først midt om natten.  

Spørgsmålet bedes at blive besvaret indenfor 10 arbejdsdage 

 


